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Abstract (en)
[origin: WO2023194396A1] The present invention relates to a cabinet system (10) for storing equestrian sports equipment, the cabinet system
comprising a cabinet (6) having at least one first interior (14), a storage trolley (11.1, 11.2, 11.3, 11.4, 11.5) that can be moved on wheels (20, 20.1,
20.2) and inserted in the first interior, wherein: the first interior has a clear base area and a clear height; the storage trolley fills the clear base area
at least over a first portion; the storage trolley fills the clear height or is designed to fill the clear height with equestrian sports equipment arranged
on the storage trolley; the storage trolley comprises at least one first region (15.1, 15.2, 15.3, 15.4, 15.5, 15.6) for upright or laid-down storage of
equestrian sports equipment; and the storage trolley comprises at least one second region (16) for hanging storage of bridles.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft ein Schranksystem (10) zum Lagern von Pferdesportutensilien, aufweisend einen Schrank (6) mit zumindest einem
ersten Innenraum (14), einen auf Rädern (20, 20.1, 20.2) verfahrbaren und in den ersten Innenraum einschiebbaren Lagerwagen (11.1, 11.2, 11.3,
11.4, 11.5), wobei der erste Innenraum eine lichte Grundfläche und eine lichte Höhe aufweist, wobei der Lagerwagen zumindest über einen ersten
Abschnitt die lichte Grundfläche ausfüllt, wobei der Lagerwagen die lichte Höhe ausfüllt oder dazu ausgebildet ist, die lichte Höhe mit einem auf dem
Lagerwagen anzuordnenden Pferdesportutensil auszufüllen, wobei der Lagerwagen zumindest einen ersten Bereich (15.1, 15.2, 15.3, 15.4, 15.5,
15.6) zur stehenden oder liegenden Lagerung von Pferdesportutensilien aufweist, und wobei der Lagerwagen zumindest einen zweiten Bereich (16)
zur hängenden Lagerung von Zaumzeug aufweist.
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